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En examinar la primera partida que tracta dels 
ingresaos per quotes de soci, el Dr. Abelló pre
gunta quin criteri ha tingut la Comissió en cal
cular el nombre de socis que tributaran durant 
l’exerciti.

Li contesta el Dr. Masriera que la Comissió 
en aqüestes partides i en totes les del pressupost 
ha partit del criteri de no fer cap calcul de rro- 
babilitats i atenint-se extrictament als résultats 
obtinguts en el darrer exercici, car.ha  considérât 
que aixi el pressupost seria mes sincer i perme- 
1 ria establir una comparació pe1s exercicis poste- 
riors.

El Dr. Abelló manifesta que, segons el seu cri
teri, els pressupostos han d ’ésser calculais segons 
leh possibilitats de l’entitat en relació als résultats 
dels exercicis -anteriórs, i afegeix que aquesta 
éc una qüestió de criteri que eli la considera bà
sica per a continuar restudi de1s pressupostos.

[ntervenen els Drs. Coll, Soler i Daniel. Se
llas, Fornells, Masriera, Abelló, Yilardell, Bros
sa, Castro i Peyri i, finalment, s’acorda que s’e- 
xaniinin novament els pressupostos presentats a 
base duplicar a cada partida l’augment d ’ingres- 
sos presumible en relació als résultats deis xer- 
cicis anteriórs.

Es continua Vexamen del pressupost amb el 
criteri defensat pel Dr. Abelló i aprovat pel Con
sell.

Passa a tractar-se de la partida d ’ingressos de 
la Cooperativa de Consum i intervé el Dr Vi- 
lardell. Président d ’aquesta Tnstitució, que rati
fica els arguments que va exposar en -la darrera 
sessió extraordinària per tal de demostrar la im
possibili tat que té la Cooperativa d ’augmentar la' 
subvenció que paga per Serveis Administratius en 
aquests moments que es troba en pie période d’or- 
ganització i quant els résultats que obte no són 
encara el suficientment satis factoris per acceptai* 
una cárrega administrativa que és superior a les 
sèves forces.

Vistes les manifestations del Dr. Vilardell i 
després d ’un canvi general d’impressions en el 
qual intervenen la majoria de Consellers, s ’acor
da reduir la partida o consignació que havia de 
pagar la Cooperativa a la quantitat de 36.000 pes- 
setes anuals, sens perjuditi que la Cooperativa 
procuri augmentar aquesta x ifra  aixi que les se- 
ves possibilitats économiques li pernietin, a qual 
objecte el Si*. Président de la Cooperativa propo

sant en un proper Consell la forma d'asscnya’ar 
un augment en la subvenció a partir de l’obtenció 
d ’una xifra determinada prèviament fixada en re
lació a la marxa econòmica de la Cooperativa.

Coni sigui que dels acords anteriórs en resulta 
te necessitat de què la Comissió de pressupostos 
formuli un non projecte adaptant-hi els criteris 
que ha man tingut el Consell, s ’acaba l'examen 
dels pressupostos que sera continuât en una pro
pera sessió, quan la Comissió hagi formulât el 
nou projecte.

Acabat aquest assumpte, passa a tractar-se de 
la situació de les gestions fetes per la ponencia 
Pro-Titulars.

El Sr. Président dona compte que, ha vent ob- 
tingut una còpia del projecte de 1a Generali taf, 
el va enviar urgentment a tots els companvs de 
’la ponencia i va convocar-la junt amb diversos 
Consellers per a tenir un canvi d ’impressione re- 
ferent a lactuació que calia emprendrc. E11 aquest 
canvi d ’imperssions es va convenir fer una visita 
al Sr. Convèller de Sanitat, la qual portaren a 
terme els Drs. Soler i Daniel i Abelló, en repre
sentado de la ponencia.

El Dr. Mestre i Miquei dona compte que avui, 
moments abans del Consell, s ’ha réunit la ponen
cia de Titulars en la qua! els companvs que visi
taren al Sr. Consei 1er de Sanitat han donat comp
te del résultat d aquesta entrevista.

El Dr. Soler i Daniel explica al Consell 1 en
trevista celebrada, juntament amb el Dr. Abelló 
al Dr. Dencàs, Conseller de Sanitat. i dona comp
te de què es trobaren amb un nou projecte que 
els fou ensenyat pel Sr. Conseller, 110 bavent es
tât possible arribar a 1111 acord, car en el segon 
projecte si bé es modifiquen alguns extrems del 
primer, la situació dels metges titulars 110 resta 
suficientment aclarida tal coni desitja' la ponencia 
i el Consell.

Manifesta el Dr. Soler, i Daniel que, coni sigui 
que de 1’entrevista no resultà aclarit quin dels dos 
projectes seria présentât al Parlament Catalá, la 
ponencia lia acordat conèixer el projecte presen- 
tat per a tornar a reunir-se i adoptar amb una 
base ferma els acords que siguin pertinents que 
sotmetran a l’aprovació del Consell.

El Dr. Abelló amplia les manifestacions del 
Dr. Soler i Daniel amb una referencia de la im- 
pressió personal que va obtenir en l’ent revista es- 
meiitada.


